
 

 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 
 
Datum: 22.5. 2024 
 
 
Účast:  Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, Pavel Boháč, Mgr. Marek 
 Školoud, Aleš Barášek, Ing. Libor Hlaváč 
   (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů z 8 členů) 
 
Nepřítomni: Tomáš Podlena 
 
Hosté:  JUDr. Jaroslava Vodičková – velitelka MP 
 Ing. Milan Přílepek – energetický manažer města 
 PhDr. Marie Pilíková 
  
            
Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 
 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Bezpečné přechody z pohledu MP – JUDr. Jaroslava Vodičková  
4. Hlasování komise o vyjmutí Ing. Milana Přílepka ze stálých hostů 
5. Závěr 

 
 
ad 1) Zahájení 
 
Předseda komise Aleš Barášek přivítal všechny přítomné členy a hosty jednání. V rámci rekapitulace minulého 
jednání, byl představen program, který svým obsahem plynule navázal na jednání minulá. Vedením jednání 
byla pověřena paní Martina Fúsiková.  
 
ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 7 
                                                               proti: 0  
                                                        zdržel se: 0 
 
ad 3) Bezpečné přechody z pohledu MP 
 
Na dnešní jednání přijala pozvání JUDr. Jaroslava Vodičková – velitelka MP. Diskuze plynule navázala na 
téma bezpečných přechodů, které komise na minulém jednání diskutovala s panem Vavříkem z TS.  Paní 
doktorka detailně informovala komisy o konkrétním řešení prvního bezpečného přechodu, který bude do konce 
roku 2024 realizován v křížení ulic Pol. vězňů a E. Beneše pod ZŠ 28. října. Pokud se tento pilot ujme, je 
reálné do konce roku 2024 zrealizovat až dva další přechody. Systém by měl mimo jiné obsahovat zabudovaná 
LED světla, která budou upozorňovat chodce a řidiče.  
 
Komise využila přítomnosti paní velitelky a otevřela dříve diskutované téma hlukových čidel v rámci senzorické 
sítě. Dle informací plánuje MP instalovat v pilotní verzi tzn. „čidla na sklo“, tedy v případě zvuku rozbitého sklo, 
bude systém automaticky zaměřovat kamerové body k tomuto místo. Lokalitou vytipovanou pro tento pilot je 
Pražská ulice.  
 
Dopravní hřiště – na aktuálně rekonstruované dopravní hřiště, bude instalováno další chytré řešení (v testu), 
které obsahuje dva kamerové body rozšířené o reproduktory a osvětlení. V případě narušení prostoru v době, 
kdy bude hřiště zavřené, bude možné rozsvítit a varovat pomocí zvuku/hlášení.  
 
 
Ad 4) Hlasování o žádosti Ing. Přílepka, který požádal komisi, aby již nebyl veden jako stálý host, v případě 
potřeby si ho komise přizve jako běžného hosta pro své konkrétní jednání. 
 
- hlasováno  pro: 7 
                        proti: 0  
                 zdržel se: 0 



 

 

 
ad 5) Komise se dohodla na dalším termínu jednání, které proběhne 18.09.2024 v 18:00. 
 
 
 
Datum: 22.05.2024 
Zapsal: Aleš Barášek, Bc. Martina Fúsiková  
Podpis: Barášek v. r. 
 
Předseda komise: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 
 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 


